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1. Verwelkoming door voorzitter
2. Thema’s komende meerjarenplan

Op vraag van de directeur en om te vermijden dat we ons verliezen in het 
teveel tegelijk willen, zetten we 3 punten voorop:
Strandtoegankelijkheid
We zijn een kustgemeente, dit moet structureel aangepakt worden. We willen 
ook duidelijk het verschil maken tussen strandtoegankelijkheid en 
zeetoegankelijkheid. Strandtoegankelijkheid is het hele jaar door nodig. 
Zeetoegankelijkheid in de toeristische periode. 
Zon, Zee, Zorgeloos werd afgeschaft vanwege de kosten.
In Westende werden betonnen platen aan De Kwinte gelegd, deze blijven 
liggen. De talud is te steil. Het voorstel is om het pad langs De Kwinte te laten 
lopen. 
De toiletten op de wandeldijk Westende moeten we nog controleren. 
Het Rauschenbergplein is mooi heraangelegd. Het strand is jammer genoeg 
niet toegankelijk van op het plein. Iedereen wordt naar De Kwinte geleid, maar 
dat vinden we te afgelegen. 
We streven naar een centraal punt per kustgemeente dat strandtoegankelijk 
is. 
Voor de strandrolstoelen willen we de uitleenprocedure herbekijken. 
Kustrijwielverhuurders of beachbars betrekken? Vergoeding? Er zouden 
elektrische strandrolstoelen geleased kunnen worden? We dienen dit uit te 



zoeken. De huidige strandrolstoelen zijn gedateerd en voelen niet comfortabel 
of veilig. 
We gaan uitzoeken wat er is en wat kan, en wat de kostprijs is om het te 
verwezenlijken? En dit voor de strandtoegankelijkheid en toiletten op de 
zeedijk zowel in Middelkerke, waar het nog moet uitgevoerd worden, en 
Westende. Hiervoor willen we in overleg gaan met de betrokken dienst.
Toegankelijkheid dienstverlening
Dit gaat om zowel fysieke toegankelijkheid, als de communicatie, en we willen 
hier het personeel bij betrekken. Dit is voor een hele brede doelgroep 
(slechtziendheid, blindheid, welke kleuren, doofheid, …). Er is al heel wat 
gebeurd, vb. lage balie, maar kan nog verbeteren.
Hierbij aansluitend willen we dat de website wordt aangepakt: we willen 
slechts één pagina die linken legt naar de andere pagina’s, intern als extern. 
Oprijplaten
Oprijplaten zijn toegestaan, maar het mag niet hinderlijk/gevaarlijk of een 
vaste constructie zijn. Dienst lokale economie vraagt data voor overleg. 
Hieraan gekoppeld willen we eenmalig een actie organiseren om dit te 
boosten naar de handelaars.
Nieuwe zaken/appartementsgebouwen moeten bij renovatie rekening houden 
met toegankelijkheid. Daarbij aansluitend een overzicht opmaken van 
toegankelijke zaken, en online wijzigingen bijhouden.

3. Aanpassing statuten voorstel
4. Financieel overzicht adviesraad

Huidige stand rekening: € 9248,13.
2026 bestaat de adviesraad 10 jaar en willen we groots aanpakken. 

5. Samenstelling werkgroep Dag van Inclusief 2025 en datum eerste overleg
Opnieuw karaoke in de feestzaal De Stille Meers op 29/11/25.
WG: Lieve, Annie, Freddie, Eddy, Fried, Monique. Francine verontschuldigd 
zich.
Eerste overleg: Annelies maakt Doodle (vanaf week 5 mei) – er kan reeds  
een optie genomen worden op de karaoke. De vergadering is verdeeld over 
het voorstel om de dranken non-alcoholisch aan te bieden. De werkgroep 
neemt dit mee.
Sharon laat weten dat de school de goodiebags kan maken, dit kan ook voor 
andere diensten. 



6. Lopende thema’s
- Wegmarkeringen

Er is al veel gebeurd. De logo’s zijn onvoldoende zichtbaar. Eventueel 
groter logo, of bevestigen aan bestaande palen. Dit ook vermelden op de 
website.
De routes zouden op een stick gezet zijn. Annelies gaat op zoek. 
WG: Fried en Francine (doodle vanaf volgende week) om de routes nog 
eens af te wandelen.

- Kerkhof Leffinge: update vergadering 26/05
- Blue Assist: op school een stille dood gestorven, was onvoldoende 

gekend. Bij Duinhelm dezelfde reactie. Heeft geen extra meerwaarde. De 
reactie van de lokale handelaars nog niet gekend. Annelies vraagt dit op bij 
Elke.
De vergadering wil hier geen verdere aandacht aan besteden.
Er wordt voorgesteld om een overzicht te maken van toegankelijke lokale 
handelaars. Er bestaat een overzicht van Inter, beperkt tot café’s en 
restaurants, slechts 4 in Middelkerke en niet recent. 

7. Varia
- Lieve Desender: toegankelijkheid nieuwe gemeentelijke gebouwen

Werd besproken in punt 2.
- Freddie Baten:

1. Overleg Inter
Er is een overleg met Inter waarop Geert aansluit (teams online 2/12). 
Fried sluit aan voor de adviesraad. 

2. Toegankelijke routes Middelkerke: reeds besproken in punt 6.
3. Bekendmaken gebarentolk op NJspeech: de aanwezigheid van een 

gebarentolk op de nieuwjaarsspeech voor inwoners moet vooraf 
bekend gemaakt worden bij de aankondiging. 

4.  Er wordt gevraagd hoe het zit met de toegankelijkheid op 
evenementen. De meeste evenementen doen inspanningen. De raad 
vindt het jammer dat het Silt zo moeilijk toegankelijk is en dat er amper 
aandacht wordt gegeven bij de uitvoering. Bvb alleen bartafels 
gebruiken. De opmerkingen voortkomend uit het bezoek 13/11/24 
worden verder opgevolgd.



5. Meldingen allerhande kunnen steeds via de website worden bezorgd 
www.middelkerke.be

 

6. Volgende vergaderingen 26/5 en 15/9 10u – raadzaal Welzijnshuis

http://www.middelkerke.be/

